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Til:  Skiforeningens styre 

Fra: Skiforeningen Enebakk 

Dato: 28.4.2024 

 

Driftsrapport  

Gjennomførte møter og arrangement i tidsrommet 1.5.2024-25.10.2024 

Hendelse Tidspunkt Kommentarer  

Styremøte 22.5.2024 Referat er oversendt 
Styremøte 2.10.2024 Referat er oversendt 

 

Lokalutvalgets styre, sammensetning 

      Styremedlem  Varamedlem med møterett 
Leder/sekretær/kasserer for ett år:  Ole Larmerud  Oddvar Pederstad 
Varamedlem – dugnad, for ett år:     Erik Kjelgaard 
Tiltaksansvarlig Ytre, for ett år:   Frank Bergstrøm Joar R. Wiik 
Infoansvarlig, for ett år:    Elisabeth Hast  Knut Grøholt 
Tiltaksansvarlig  Kirkebygda/Flateby for to år: Jon Gunnar Weng Svein Olav Arnesen 
Skiforeningens representant:   Jon Jakobsen 
 

Økonomi 

Status pr. 23.10.2024 

Konto Bråtan markastue kr         154 345 

Konto Løyper  etc  kr  113 506 

Mjerskaugtårnet (drift)  kr   31 555 

Vippskontoen justeres regelmessig. Alle vippsinnbetalinger vedr Bråtansalg vippses til løypekonto og 

overføres videre som inntekt til Bråtankontoen.                         

 

Arrangementer 

22. mai: Besøk av ENØX-gruppa fra Flateby på Bråtan 

2. juni:  Vårtur - 60 turgåere med base på Bråtan, samarbeid lokalutvalget fra Sørmarka 

9. juni:  Friluftsgudstjeneste på Bråtan 

23.juni:  80-årslag for lokalutvalgets leder på Bråtan – 80 gjester 

21. august: Åpning av Mjærhuken, med ledere og elever fra Mjær U-skole, ordfører og presse 

13. oktober: Besøk av Røde Kors – øvelse med stort oppmøte med Bråtan som base. 
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Løypearbeid 

Løyper og turstier er holdt ved like. Samarbeid med ENØX i Flateby. Saging og utlegging av klopper er 

et viktig arbeidsområde. 

Stuedrift 

Bråtanstua har hatt åpent med servering hver søndag fra 5.mai til og med 9.juni og fra 18.august til og 

med 20.oktober. Gjennomsnittlige besøk er ca 60-80 gjester pr. søndag.  

Annet arbeid 

Dugnadsgjengen ferdigstilte Mjærhuken i sommerferien. Ny gapahuk, Drivhuken, på idrettsplassen til 

Driv, er også ferdigstilt. Dugnadsgjengen sager alt av materialer på egen sag og bygger svært solid i 

gammel stavlaft-tradisjon. 

Det har vært for mye regn og for vått til å bli ferdig med Bråtanstien, men det er foretatt utbedringer, 

drening etc. 

Vi bruker mye ved på Bråtan, til tre ovner og to bålpanner. Vedhogst, kløyving og lagring er derfor et 

viktig arbeidsområde. 

Arbeidene og stuedriften blir forhåndsomtalt og dokumentert av Elisabeth Hast gjennom Facebook 

og i Enebakk Avis gjennom innlegg av Ole Larmerud. For flere opplysninger om våre aktiviteter, 

anbefales å ta en titt i disse mediene.  

 

Ytre Enebakk, 25.10.2024 

Ole Larmerud 

Skiforeningen Enebakk 


